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Reunió regional Regió Policial Ponent                        
5 de febrer de 2025 

Resum de la reunió entre administració, comandaments i sindicats. 
Lleida, 7 de febrer del 2025. 

La reunió s’inicia amb la intervenció del nou cap de la RPP, el comissari Josep Codina, qui fa una 

exposició molt acurada i detallada de la situació actual a la regió i, la qual coincideix plenament 

amb la majoria de problemàtiques que SAP i SME venim denunciant de fa temps.  

Entre les preocupacions més significatives que el comissari exposa, hi ha: 

✓ Infraestructures que han quedat petites i en precari, fet que comporta la necessitat d’un 

creixement d’espais urgent. 

✓ Personal amb mitjana d’edat elevada. 

✓ Greu problema els propers anys a disposar de comandaments de la zona de Lleida. 

✓ Dèficit de vehicles policials. 

També es fa una lleu exposició sobre l’activitat policial/delinqüencial, informant que aquest 2024 

a la RPP hi ha hagut un increment delinqüencial del 10% (un 13% en el cas de Lleida). Pel que 

respecta l’activitat policial de la RPP, un 70% es produeix a Lleida. 

Pel que respecta als punts tractats en la reunió, aquests són els següents: 

- INFRAESTRUCTURES i MANTENIMENT. Obres i reformes pendents i de pròxima previsió. 

Una vegada més, tornem a fer menció de la greu manca d’espai generalitzada i deficiències 

existents en les comissaries de la regió. Tot i aquest fet, es descarta que cap unitat o àrea de Lleida 

vagi a treballar en un edifici del polígon del Segre de Lleida tal com s’havia valorat temps endarrere. 

Respecte el Programa d’Impuls per a la Rehabilitació d’Edificis Públics (PIREP). La previsió de 

finalització d’obres és el 31 de març.  Actualment, s’està acabant amb els marcs de les finestres i 

l’aïllament del sostre del pàrquing amb els vestidors. 

Faltarà posar la màquina d’aerotèrmia. Des d’Administració estan analitzant opcions de com i quan 

efectuar el canvi, i fins i tot, prorrogar-ho més enllà de la fi d’obra, atenent que la durada prevista 

dels treballs és de 3 setmanes, en les quals no es disposarà de calefacció. 

Pel que fa l’aparcament al pàrquing exterior, es preveu que es pugui tornar a aparcar vehicles dels 

treballadors/res tan bon punt acabin les obres. Tot i així, quan es produeixi l’ampliació de 

dependències amb la col·locació de mòduls es perdran molts metres de pàrquing, i per tant, l’opció 

d’aparcar dins a dependències, serà complicada. 

Cervera: Hi hauria una ampliació amb 180m2. Està previst a llarg termini, possiblement fins l’últim 

trimestre del 2026. En aquesta ampliació, hi ha previsió que s’habiliti una estructura tipus hangar 

per a l’entrada i sortida de persones detingudes. 

Pel que fa a les males olors de les garjoles, s’han fet neteges periòdiques amb el camió cubà però 

el problema continua, donat que no hi ha sifó. La solució correcta seria efectuar una gran obra que 

no està prevista, tot i així sol·licitaran pressupostos i valoraran viabilitat. 

Com a reforma més ràpida i acceptada es ficarà un intercanviador d’aire que permetrà una millor 

ventilació i minoració de les males olors. 
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Tàrrega: En reunions d’Infraestructures es va informar d’una ampliació per al 2025-2026.  

Administració regional informen que aquesta ampliació disposaria de quasi 300m2, però que és 

una qüestió prevista a llarg termini, com en el cas de Cervera, fins l’últim trimestre del 2026. 
 

Balaguer: Tal i com es va informar en la última reunió, s’ampliarà la zona d’OAC amb un locutori 

més, tal i com es venia reclamant de fa temps. Es faran reubicacions d’espais, despatxos i una nova 

zona de brífing. 

Les Borges Blanques: Després de les insistents reclamacions i denuncies que hem efectuat, els 3 

mòduls que reivindicàvem que faltaven, està previst que s’instal·lin a mig/curt termini. A posteriori, 

també hi ha el projecte d’ampliació de la comissaria amb un espai de 145m2. 

Mollerussa: Traslladem novament la queixa de les condicions ambientals inadequades d’efectuar 

el briefing en el lloc actual i, emplacem a què davant la resposta de no disponibilitat de canviar el 

lloc actual, reforcin la zona amb calefactors. 

Respecte a la construcció de la nova comissaria, ja hi ha l’empresa adjudicatària. La pretensió és 

que al febrer es poguessin iniciar les obres. La previsió d’execució d’obra és de 18 mesos. 

GESTIÓ DE PERSONAL   i PROBLEMÀTIQUES. 

Greu problema actual en determinats llocs de treball. Segueix el problema de la poca valoració de 

certs llocs de treball.  

En destinacions com OAC, GAV, ORC, ... no hi ha persones candidates a voler anar-hi, tenim un 

problema i hi cal solucions. Aquest problema afecta a la regió i a nivell global a Catalunya, motiu 

pel qual a banda de la regió, ja n’hem donat trasllat en tots els àmbits. 

OAC Lleida. Una vegada més, SAP i SME tornem a ser els únics sindicats que exposen en detall la 

situació d’OAC Lleida. Dels últims anys ençà s’ha demonitzat la gran feina que estan fent les 

persones que treballen en aquest lloc de treball. No pot ser que en els últims oferiments, no hi hagi 

hagut persones voluntàries per treballar a la OAC i s’hagin hagut d’agafar de manera forçosa. 

Els atestats i altres documents que surten d’aquestes dependències són un exemple a seguir, i això 

ho hem traslladat a Lleida i a altres reunions amb el Departament. 

Insistim en què mentre no es produeixin canvis a nivell de Catalunya, des de la RPP, cal fidelitzar 

a aquests companys/es. No pot ser que se’ls privi de cobraments en eleccions, de certs serveis, de 

poder efectuar un Q5 normal a aquelles persones qui ho desitgin, etc. 

Després de l’exposició que SAP i SME vam tornar a traslladar, el Sots-Cap de la Regió es va emplaçar 

a valorar qüestions i va acceptar la nostra demanda que aquelles persones que van anar voluntàries 

a la OAC en el seu dia, i que actualment vulguin fer les nits del seu quadrant Q5, puguin fer-les. 

RLT Caporals i sergents. Falten caporals i sergents. Cal reforçar la figura del Cap de Torn. 

Estan d’acord i és una qüestió prioritària per la regió disposar de més comandaments operatius. 

Sorgeix la importància de la territorialitat davant l’imminent problema que hi haurà a la RPP en el 

tema relleu generacional en totes les escales jeràrquiques. 

En la actualitat no hi ha cap previsió de canvi, a excepció d’Investigació que s’ha demanat. 

Comandaments caps de torn. S’ha prioritzat cobrir places de cap de torn abans que altres places 

existents en la mesura del possible. 

Altres figures de comandament. A Tàrrega en breu es cobrirà la plaça de Sots-Cap de comissaria.  

Pel que fa a Ponts, de moment la plaça de Cap de comissaria, no es cobrirà. 
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- VEHICLES. 

SAP i SME tornem a exposar un fet reiteradament denunciat. Hi ha molts dies de mancances en 

vehicles, sigui pel nombre dels quals es disposa, per avaries, etc.  

Reconeixen la situació, i el propi Cap de la RPP esmenta que des de la RPP la única cosa que tenen 

al seu abast, és intentar minimitzar l’estada dels vehicles en taller. 

Des de RPP, fa pocs dies van passar a CSUTEC un estudi exhaustiu del nombre de vehicles reals, 

amb avaries llargues, etc. 

Respecte als vehicles nous que puguin arribar, no disposen d’aquestes dades. 

- ALTRES QÜESTIONS TRACTADES: 

Redistribució espais comissaria Lleida. A SRCO hi anirà Informació i també s’hi habilitarà un altre 

despatx per assignar-hi algun altre grup. Al costat de SRCO aniria ARSEC i URMA.  A l’actual despatx 

d’Informació hi aniria Requeriments, ORC i grup Fura. 

Prova pilot ARRO. En breu arribaran 2 vehicles tot terreny i a ARRO Lleida es farà una prova pilot 

de patrullatge fent serveis d’ARRO. Els vehicles disposaran del material convenient per al treball de 

l’especialitat i, les patrulles estaran formades per un mínim de tres persones.  

Quan disposem de més informació sobre aquesta prova pilot, us en donarem trasllat a ARRO. 

Reposicions de mobiliari. A OAC i Investigació és canviarà el mobiliari existent i s’anirà substituint 

i millorant el d’altres destinacions on així es requereixi i sigui convenient. 

Dutxes Lleida. Traslladat de nou el problema de la temperatura i dels fongs. 

Respecte a la temperatura, van canviar els prestos i el grup de pressió, però no ha acabat 

d’adequar-se. Amb la posada en funcionament de l’aerotèrmia, la previsió és que els canvis de 

temperatura en l’aigua, quedin resolts. 

Pel que fa als fongs, tornaran a incidir en la neteja i, si cal valorar l’aplicació d’algun producte 

específic, canviar silicona, etc. 

Punters passadors, Pendrive per ORC i Proximitat. Una vegada vistos els punts que vam traslladar 

per a la reunió, a ORC se’ls va fer arribar 2 Pendrive de 16 Ggs. Pel que fa als Punters passadors de 

proximitat se’ls faran arribar. 

Impressores. Durant el 2025 s’aniran canviant impressores i es prioritzarà les que més hagin 

funcionat. 

 

 

Per a qualsevol dubte o aclariment, no dubtis en contactar-nos 

 
 

SAP-SME Junts, serem millors! 
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